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‘Dit jaar legen wij alleen in de zomermaanden juni en juli elke week gft+e kliko’s. Vanwege de 
krapte op de arbeidsmarkt legen we in de maand augustus om de week gft+e kliko’s. Uw groene 
bak wordt in augustus 2023 twee in plaats van vier keer geleegd.’  
Bovenstaande heeft ACV gecommuniceerd richting de inwoners https://www.acv-groep.nl/gewij-
zigde-gft-plus-e-inzameling-in-augustus.  
 
GB Renkum is van mening dat dit tegen de eerder gemaakte afspraken is.  
 
GB heeft dan ook de volgende vragen aan het college gesteld:  
 

Vragen 
 

 1. Op welke manier heeft college als aandeelhouder geprobeerd om ACV zich aan opdracht te 
laten houden? 

De wekelijkse inzameling van gft+e tijdens de drie zomermaanden komt voor ACV bovenop de 
dienstverlening die het gehele jaar plaatsvindt en waarop de personele bezetting is gebaseerd.  
Bovendien zijn dat ook de maanden dat het vaste personeel graag met het gezin op vakantie wil. 
Tijdens de zomermaanden vergt het enige creativiteit om de bezetting (personeel en tractie) voor 
de extra rondes georganiseerd te krijgen. Dat is ook de reden dat de extra inzamelrondes op een 
andere dag zijn dan de reguliere inzamelrondes. Voorheen kon in de zomerperiode eenvoudig een 
beroep gedaan worden op gemotiveerde en bekwame uitzendkrachten. Echter, door krapte op de 
arbeidsmarkt is het steeds lastiger om geschikt tijdelijk personeel voor de afvalinzameling te vin-
den. Dit probleem speelt ook bij andere inzamelbedrijven zodat het tijdelijk uitlenen van personeel 
binnen de afvalbranche, tijdens de vakantieperiode, ook nauwelijks nog gebeurt. Overigens speelt 
het aspect van personeelskrapte niet alleen binnen de afvalbranche maar ook bij veel andere secto-
ren. In de media bestaat hier regelmatig aandacht voor. 
Reeds in 2022 heeft ACV tijdens de bestuurlijke overleggen aangegeven dat de wekelijkse inzame-
ling van gft+e tijdens de zomermaanden, vanwege personele krapte, onder druk komt te staan. 
Daarbij is afgesproken dat ACV zich maximaal inzet om de dienstverlening overeind te houden maar 
dat de reguliere werkzaamheden (die het hele jaar door gelijk zijn) prioriteit hebben. Door het in-
trekken van vakantieverlof is het in 2022 nog nét gelukt om ook de extra inzamelrondes overeind te 
houden. Dit jaar heeft ACV al vroegtijdig aangegeven dat de wekelijkse inzameling onder druk 
staat. Daarnaast heeft ACV tijdens de raadsontmoeting van 9 mei uitgebreid verteld tegen welke 
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personele problemen zij aanlopen ten aanzien van wekelijkse inzameling van gft+e. Gelukkig is dit 
nog wel gelukt voor de maanden juni en juli waardoor alleen in de maand augustus twee extra inza-
melrondes komen te vervallen. Wij hebben er begrip voor dat ACV er voor kiest om, in het kader 
van goed werkgeverschap, het vaste personeel niet opnieuw een zomervakantie te ontzeggen. 
 

2. Met het niet uitvoeren van 2 ophaalrondes in augustus is dus feitelijk sprake van een  on-
derbesteding: wat is de financiële waarde daarvan? 

De kosten van de zes extra inzamelrondes bedragen € 80.000,- Dit is ook door ACV gecommuni-
ceerd tijdens de raadsontmoeting van 9 mei 2023. Nu er twee rondes komen te vervallen betekent 
dit dat op dit onderdeel een bedrag van € 26.667,- terugvloeit naar de gemeente. Dit wordt verre-
kend met de ACV-eindnota van 2023. Een eventueel positief eindresultaat vloeit naar de ‘voorzie-
ning afvalstoffenheffing’. Met deze voorziening worden eventuele mee- of tegenvallers op de afval-
begroting opgevangen. De middelen blijven daarmee indirect beschikbaar voor de inwoners .  
 

3. Gaan inwoners in de afvalbelasting terug zien dat deze twee ophaalrondes zijn 'uitgespaard' 
in 2023? Afvalstoffenheffing is immers een gesloten begroting.  

Zie ook het antwoord op vraag 2. Mocht de ‘voorziening afvalstoffenheffing’ te groot worden dan 
wordt deze ingezet om de afvalstoffenheffing, al dan niet tijdelijk, te verlagen. 
 

4. Welke afspraken worden gemaakt tussen aandeelhouders en ACV over het in de toekomst 
wél kunnen voldoen aan de afgesproken dienstverlening? 

Met ACV vindt op bestuurlijk vlak regelmatig overleg plaats. Daarbij komt de dagelijkse gang van 
zaken aan de orde maar ook ontwikkelingen in de afvalbranche worden besproken. De krapte op de 
arbeidsmarkt is daarbij een terugkerend punt van zorg. Echter, dit speelt in meerdere sectoren. Met 
ACV is in ieder geval afgesproken dat de standaard werkzaamheden die het hele jaar door plaats-
vinden prioriteit hebben.  

  
  
  

  
 
 


